
Reactie Internetconsultatie RVV 1990: 'Snorfiets op Rijbaan'

T.a.v. Ministerie van Infrastructuur en Milieu

Dagelijks fiets ik door Amsterdam centrum naar mijn werk in Amsterdam ZO. Ook neem ik 
zo veel mogelijk de fiets voor mijn boodschappen en naar andere bestemmingen.
Het is in het centrum erg druk. Maar vooral de uitlaatgassen van de snorfietsen vind ik niet 
om te harden. Dit is voor mij de belangrijkste reden waarom ik snorfietsen het liefst van de 
fietspaden en fietsroutes zou willen weren.

Met vriendelijke groet,

Jopie Buijs


